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Ungdomsfullmäktige delade ut 152 500 kronor
YSTAD

kos

 

På onsdagen sammanträd-
de de 61 ledamöterna i
ungdomsfullmäktige i gam-
la rådhuset och de hade en
hyfsad pott pengaratt dela
ut till olika skolprojekt.
~ Det blevett valdigt bra
möte med mycket samsyn,
säger ordförandeJonathan
Nilsson, som går i trean på
gymnasiet.

Deyngsta ledamöternagår
i mellanstadiet, de flesta le-
damöternagår i högstadiet
och gymnasieeleverna har
elva representanter i ung-
domsfullmäktige.

Denvuxnepersonensom
kallats in för att hålla i det
årligabudgetmötet, Rikard
Larsson, hade hursomhelst
baraberöm attge till alla de
ungaledamöterna.
Larsson är socialdemo-

krat och har tills nyligen

suttit somandrevice ordfö- '
randeigymnasienämnden

i Ystad, men har också
tjänstgjort både i riksdagen
och i regionstyrelsen i Re-
gion Skåne.

Han vet med andra ord hur

ett bra politiskt möte bör
vara.
- Och detta är det bästa

mötet jag har varit på hit-
tills. Ledamöternahär är så

Ungdomsfullmäktiges budgetmöte 2023 öppnades av ordförande Jonathan Nilsson

  

(bilden), men budgetdebatten höll socialdemokraten och tidigare riksdagsledamoten
Rikard Larsson i. FOTO:SPRISSE NILSSON

positiva, de har förslag på
vad devill göra och klankar

heller inte nerpåvarandra.
Det här är precis såsompo-
litik ska vara, och är ibland
också, säger Rikard Lars-
son.

Införungdomsfullmäkti-

ges budgetberedningfanns

det utrymme att fördela
150000 kronortill olika
projekt som skolorna fått
ansökaom pengar till.

I vanliga fall brukarpeng-
arna inte räcka till alla, men
så blev det nästan i år. När
det visade sig att kommu-
nens tjänstemän på plats i

Knutssalen kunde utverka
ytterligare 2 500 kronortill
potten så föll det mesta på
plats.

Som exempelfickSvartesko-

lan 15 000 kronorför stu-
diebesökien synagogaoch
skolan i Sövestad 40000

 

kronorför utflykt till Tos-
selilla.
Hela listan finns på YA:s

webb. j
MånsSandmark och Wil-

maSjödingår i 9:anpåKun-
skapsskolan och var båda
nöjda med mötet.
= Det är spännandeatt

varahär och övapå att pra-
ta inför många människor.
Det handlar om att känna :
sig trygg i sin roll, säger
Måns Sandmark
- Vi gjorde det här även

förra året och man märker
att manlär sig. Detvar lätt-
are i år än vad det var förra
året, sägerWilma Sjödin.

En annanpunkt rörde ett
medborgarförslagtill kom-
munen om ett övergångs-

Några av ledamöterna på ungdomsfullmäktiges budget-
mötet, den 6 december 2023.

   

ställe nära tingsrätten, där
många skoleleverväljer att
korsa Österleden påvägtill
eller från stationen.
Kommunenstrafikingen-

jörTobias Gustafssonvarpå

plats för atthörapåungdo-
marnas synpunkteri frå-
gan. Detvarnågotsom ord-
förande Jonathan Nilsson
var väldigt nöjd med:
— Det ar precis sa har det

ar tankt att ungdomsfull-
mäktige ska fungera - som
ett bollplank inför beslut i
kommunen som berör
unga.
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